



## **URSI Resolution passed at the Lille GA, August 1996**

### **U.2. Membership**

The URSI Council,

having considered the applications for membership submitted, and the status of membership dues expected from Member Committees,

resolves

- 1) to accept the following new Member Committee : the Academy of Sciences of Mexico;
- 2) to welcome the reinstatement of the following Member Committee to full membership : the URSI Committee in Peru;
- 3) to transfer the Academy of Sciences of Uzbekistan to the class of Associate Member;
- 4) to maintain the URSI Committee in Nigeria as a full Member and the URSI Committees in Belarus, Chile and Khazakhstan as Associate Members;
- 5) to accept the following new Member Committee as an Associate Member: the Serbian Academy of Sciences of Yugoslavia.

Membres

Le Conseil de l'URSI,

ayant examiné les candidatures présentées et l'état des cotisations des Comités Membres,

décide

- 1) d'accepter le nouveau Comité Membre suivant : Académie des Sciences du Mexique ;
- 2) d'accueillir favorablement la réintroduction du Comité Membre suivant en tant que Membre de plein droit : Comité URSI du Pérou ;
- 3) de transférer l'Académie des Sciences de l'Ouzbekistan dans la catégorie des Membres associés ;
- 4) de maintenir le Comité URSI du Nigéria en tant que Membre de plein droit et d'accorder le statut de Membre associé aux Comités URSI de Belarus, du Chili et du Kazakstan ;
- 5) d'accepter le nouveau Comité Membre suivant en tant que Membre associé : Académie serbe des Sciences (Yougoslavie).